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P r o t o k ó ł  Nr V/11 

 sesji Rady Gminy Narewka odbytej w dniu 18 kwietnia 2011 r.  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Narewka ul. Białowieska 1 

 

 Obecni radni: 

1. Gryc Mieczysław   - zam. Narewka 

2. Kulesza Sławomir   - zam. Siemianówka 

3. Rowiński Jerzy     - zam. Lewkowo Stare 

4. Charkiewicz Aleksander  - zam. Eliaszuki 

5. Chlabicz Leon    - zam. Narewka 

6. Drewnowski Jan   - zam. Mikłaszewo 

7. Drozd Jerzy    - zam. Narewka 

8. Januszkiewicz Luba   - zam. Mikłaszewo 

9. Kalinowski Paweł   - zam. Nowe Masiewo 

10. Krasnopolski Mirosław  - zam. Narewka 

11. Niedźwiedź Andrzej Marcin - zam. Kapitańszczyzna 

12. Nieścieruk Paweł   - zam. Ochrymy 

13. Oniskiewicz Daniel   - zam. Siemianówka 

14. Sadowski Stanisław   - zam. Tarnopol 

15. Wierzchowska Halina  - zam. Zabłotczyzna 

W sesji ponadto udział wzięli: 

1. Pawilcz Mikołaj           - Wójt Gminy 

2. Skiepko Andrzej   - Radny Rady Powiatu, Wicestarosta  

3. Stulgis Anna    - p.o. Dyrektora GOK 

4. Neumann Piotr                                - p-ciel Placówki Straży Granicznej 

5. Bajko Jan                                        - p-ciel BPN 

6. Karpiuk Jadwiga   - Redaktor G. „Nad Narewką” 

7. Stolc Alina    - Kierownik Oddziału Celnego w S-ce 

8. Posmyk Marek    - PROFIT GROUP Sp. z o.o. 
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9. Ługowoj Jerzy    - Z-ca Nadleśn. N-ctwa Browsk 

10. Zubrycki Piotr    - sołtys sołectwa Babia Góra 

11. Rejent Helena    - sołtys sołectwa Eliaszuki 

12. Kiczkaluk Włodzimierz  - sołtys sołectwa Grodzisk 

13. Saczko Olimpia   - sołtys sołectwa Guszczewina 

14. Dobrzyński Mirosław  - sołtys sołectwa Janowo 

15. Chodakowski Jerzy   - sołtys sołectwa Krynica 

16. Wojciechowski Jan   - sołtys sołectwa Leśna 

17. Ciełuszecki Jan   - sołtys sołectwa Lewkowo Nowe 

18. Bondaruk Eugeniusz   - sołtys sołectwa Lewkowo Stare 

19. Filinowicz Alina   - sołtys sołectwa Stare Masiewo 

20. Marczuk Jan    - sołtys sołectwa Nowe Masiewo 

21. Łuksza Helena    - sołtys sołectwa Michnówka 

22. Trusiewicz Mirosława  - sołtys sołectwa Mikłaszewo 

23. Korolczuk Maria   - sołtys sołectwa Nowa Łuka 

24. Opolska Elżbieta   - sołtys sołectwa Narewka 

25. Karpiuk Waldemar   - sołtys sołectwa Ochrymy 

26. Łuksza Zenaida   - sołtys sołectwa Olchówka 

27. Wróblewski Aleksy   - sołtys sołectwa Planta 

28. Suchodoła Witalis   - sołtys sołectwa Podlewkowie 

29. Szymaniuk Artur   - sołtys sołectwa Siemianówka  

30. Kajdewicz Krzysztof   - sołtys sołectwa Skupowo 

31. Witkowski Leszek   - sołtys sołectwa Tarnopol 

32. Wierzchowska Halina  - sołtys sołectwa Zabłotczyzna 

Obrady V sesji Rady Gminy otworzył o godz. 10,00 Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc, który im przewodniczył. 

Po powitaniu zebranych i stwierdzeniu prawomocności obrad /w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał/ przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad V sesji.  
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Zabierając głos Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy zaproponował, aby po 

przyjęciu protokołu z IV sesji Rady Gminy wręczyć nagrody laureatom 

Plebiscytu Wieści Podlaskich „Najpopularniejszy sportowiec Gminy Narewka 

2010”, a po wnioskach i interpelacjach radnych zapoznać się z informacją Profit 

Group na temat dostępu do szerokopasmowego Internetu. 

Radni 15 głosami – za przyjęli proponowaną przez Pana Wójta zmianę w 

porządku dziennym, który /wraz ze zmianami/ przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 

2. Wręczenie nagród laureatom Plebiscytu Wieści Podlaskich 

„Najpopularniejszy sportowiec Gminy Narewka 2010”. 

3. Wnioski i interpelacje radnych. 

4. Informacja Profit Group na temat dostępu do szerokopasmowego Internetu. 

5. Stan dróg /wojewódzkiej, powiatowych i gminnych/ na terenie gminy. 

6. Zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za  

2010 r. 

7. Zmiany w budżecie gminy na 2011 r. 

8. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2011 – 

2025. 

9. Informacja o planowanych imprezach kulturalnych w 2011 r. na terenie 

gminy. 

10. Powzięcie uchwał w sprawach: 

    - Programu współpracy Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2011 r., 

    - przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zespołu rekreacyjnego „Tarnopol nad 

Zbiornikiem Siemianówka, 

    - przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zespołu rekreacyjnego „ Łuka – Stary Dwór” 

nad zbiornikiem Siemianówka, 
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    - przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obrębu Masiewo Nowe, 

     - ustanowienia i przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, 

    - zasad i trybu przyznawania sportowcom nagród za wysokie wyniki 

sportowe, 

    - zawarcia porozumienia o współpracy w celu przygotowania i realizacji 

projektu w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej na lata 

2007 – 2013 Oś priorytetowa I Działanie 1.4.4 Tworzenie polityki rozwoju 

regionalnego, oznaczonego tytułem: „Białowieża, Frampol, Narewka, Potok 

Górny, Szczebrzeszyn – turystyczne i kulturalne oblicza Polski Wschodniej”, 

     - zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego na realizację 

zadania „Białowieża, Frampol, Narewka, Potok Górny, Szczebrzeszyn – 

turystyczne i kulturalne oblicza Polski Wschodniej”, zgłaszanego przez Gminę 

Szczebrzeszyn jako Lidera Projektu oraz Gminy Białowieża, Gminy Narewka, 

Gminy Potok Górny, Gminy Frampol jako Partnerów projektu, do 

współfinansowania w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski 

Wschodniej 2007 – 2013 Oś priorytetowa I Działanie 1.4.4 Tworzenie polityki 

rozwoju regionalnego, 

     - przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości, 

     - warunków udzielania zwolnień od podatku od nieruchomości, stanowiącą 

regionalną pomoc inwestycyjną, 

     - udzielenia dotacji Gminnej Spółce Wodnej, 

     - nieodpłatnego przejęcia linii kolejowej. 

11. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między IV a V sesją 

Rady Gminy. 

12. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski. 
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Do punktu 1 - przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu z IV sesji Rady Gminy. 

Do protokołu z IV sesji Rady Gminy radni żadnych uwag nie zgłosili i w 

zarządzonym głosowaniu 15 głosami – za, go przyjęli. 

 

Do punktu 2 - wręczenie nagród laureatom Plebiscytu Wieści Podlaskich 

„Najpopularniejszy sportowiec Gminy Narewka 2010”. 

 Zabierając głos w tym punkcie porządku obrad Pan Mikołaj Pawilcz 

– Wójt Gminy poinformował, iż w IV Plebiscycie Wieści Podlaskich na 

„Najpopularniejszego Sportowca Gminy Narewka 2010” I miejsce zajął Dawid 

Skiepko z Lewkowa Nowego, II – Bartosz Bakanacz z Lewkowa Nowego, a III 

Karolina Rejent z Eliaszuk. Wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy wręczył 

puchar i dyplom za zajęcie I miejsca i dyplomy za zajęcie II i III miejsca. Puchar 

i dyplom za zajęcie I miejsca i dyplom za II miejsce w imieniu nagrodzonych 

odebrał Pan Andrzej Skiepko, a dyplom za zajęcie III miejsca w imieniu córki 

odebrała Pani Helena Rejent. 

 

Do punktu 3 - Wnioski i interpelacje radnych. 

 W tym punkcie porządku dziennego głos zabrali: 

1. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka poinformował, iż w 

złym stanie jest ul. Polna w Siemianówce, po której ciężarówki wożą żwir, są na 

niej koleiny, pęknięcia w asfalcie oraz droga na Wiącków. Wnosił o naprawę 

dróg i ograniczenie tonażu na ul. Polnej. Wnosił również o naprawę drogi na 

Maruszkę, podsypanie drogi od drogi asfaltowej do przejścia granicznego, 

uporządkowanie wysypiska śmieci w Siemianówce. Pytał, czy będą wymieniane 

drzwi w remizie osp w Siemianówce? Poinformował, iż została zdewastowana 

elewacja budynku świetlicy wiejskiej w Siemianówce. Pytał, na jakim etapie jest 

obywatelski projekt zmiany ustawy o ochronie przyrody oraz o możliwości 
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ustawienia garażu pływającego przy pomoście na zbiorniku przy Ośrodku 

Edukacji Ekologicznej? 

2. Pani Halina Wierzchowska – radna ze wsi Zabłotczyzna wnosiła o naprawę 

pobocza drogi wojewódzkiej Nr 687 we wsi Świnoroje na odcinku od posesji Nr 

2 do wjazdu na plac, ogrodzony teren „pod dębami”. Pobocze zostało 

zniszczone przez dziki. Prosiła o naprawę drogi od Zabłotczyzny do pastwisk 

oraz o naprawę, poprzez uzupełnienie ubytków asfaltu, drogi powiatowej do wsi 

Zabłotczyzna, szczególnie na rozwidleniu dróg przed wsią. 

3. Pan Paweł Nieścieruk – radny zam. w Ochrymach podziękował za 

wyznaczenie przejścia dla pieszych w Lewkowie Nowym i rozpoczęcie sprawy 

wycinania wiązów w Lewkowie Nowym. Wnosił o opróżnienie pojemników na  

śmieci ustawionych przy cmentarzu w Lewkowie i dostawienie tam jeszcze 

jednego pojemnika oraz o wyrównanie dróg w okolicy Lewkowa tj. m.in. na 

Dąbrowę k. Marcinkiewiczów, drogi od drogi powiatowej do Drewnowskich, 

Karpiuków, Korolków, drogi na Bokowe i do Bora Zdrój. 

4. Pan Stanisław Sadowski – radny ze wsi Tarnopol wnosił o podsypanie 

skrzyżowania drogi wojewódzkiej Lewkowo Stare – Tarnopol i Bondary – 

Tarnopol oraz drogi do PKP Siemianówka na wysokości AIDY. 

5. Pan Sławomir Kulesza – radny ze wsi Siemianówka wnosił o wycięcie 

suchych drzew przy drodze powiatowej Narewka – OLPP Baza Paliw Nr 15, 

gdyż drzewa te zagrażają bezpieczeństwu użytkowników drogi oraz 

uzupełnienie ubytków w nawierzchni tej drogi. Wnosił podsypanie i 

wyrównanie lub chociaż wyrównanie drogi Siemianówka – Pasieki. 

Proponował, żeby wniosek o wycięcie 2 drzew przy sklepie GS w Siemianówce 

przekazać do GS, gdyż rosną one na jej placu. 

6. Pan Jerzy Rowiński – radny ze wsi Lewkowo Stare przekazał prośbę 

mieszkanki mieszkania przy Ośrodku Zdrowia w Lewkowie Starym o naprawę  

elewacji tego budynku. Poinformował, iż na jego wniosek o zabezpieczenie 

wycieku wody na jezdnię w Lewkowie Starym otrzymał pismo z Zarządu Dróg 
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Powiatowych, że woda spływa prawidłowo. Chodziło mu o to, żeby nie było 

zamarzania wody z wycieków źródlanych. 

7. Pan Paweł Kalinowski – radny ze wsi Nowe Masiewo prosił, aby przed 

powzięciem uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

udzielić głosu Pani sołtys sołectwa Stare Masiewo. 

8. Pani Luba Januszkiewicz – radna ze wsi Mikłaszewo wnosiła o wyrównanie 

gminnych dróg żwirowych na terenie sołectwa Mikłaszewo tj. do Chrabuśnika, 

do Pana J. Siemieniaki, do A. Drozda i na „Dziki Zachód”. 

9. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce wnosił o podsypanie i wyrównanie 

wszystkich dróg żwirowych na terenie sołectwa Skupowo, a szczególnie drogi 

do świetlicy wiejskiej. 

10. Pan Mieczysław Gryc – radny ze wsi Narewka poinformował, iż na swój 

wniosek o naprawę stanu nawierzchni drogi wojewódzkiej w Narewce otrzymał 

odpowiedź, że będzie to realizowane i częściowo zostało zrobione, ale w 

dalszym ciągu zły jest stan nawierzchni ul. Hajnowskiej i Kolejowej. Wnosił o 

opróżnienie pojemnika na śmieci przy cmentarzu i ustawienie nowego. 

11. Pan Aleksander Charkiewicz – radny ze wsi Eliaszuki wnosił o naprawę 

dróg na terenie jego okręgu wyborczego tj. m.in. drogi do Porosłych, z 

Michnówki do Eliaszuk, z Michnówki do drogi wojewódzkiej, do Cieremek, 

Łozowego, Nowin, na Bokowe. 

12. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka stwierdził, iż wraca 

temat potrzeby utworzenia przedszkola na terenie gminy, gdyż bardzo duże jest 

zainteresowanie rodziców tym tematem. W związku z tym, że istnieje 

możliwość pozyskania środków z Unii Europejskiej /dofinansowania/ na ten cel 

prosił o zajęcie się tą sprawą i jeszcze do 1 września br. zorganizowanie 

przedszkola. 

Poinformował, iż na ręce Pana Wójta złożył pismo w sprawie działalności 

radnych i czeka na odpowiedź na nie. 
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13. Pan Paweł Nieścieruk – radny zam. w Ochrymach wnosił o naprawę drogi 

od sklepu w Lewkowie Nowym w kierunku Bondar, do Michnówki. 

 

Do punktu 4 - informacja Profit Group na temat dostępu do szerokopasmowego 

Internetu. 

 Zabierając głos w tym punkcie porządku dziennego Pan Marek Posmyk – 

przedstawiciel Profit Group poinformował, iż w wyniku realizacji przez nich 

dużego projektu mają nadzieję, że pierwsze podłączenia w Gminie Narew, 

Kleszczele, Narewka będą jeszcze w tym roku. Budowa infrastruktury będzie 

dofinansowana ze środków Unii Europejskiej i koszty te nie będą obciążać 

mieszkańców. W ramach realizacji zadania muszą dotrzeć do każdego 

mieszkańca. Teren nie jest łatwy, jest duże zalesienie, mimo to muszą 

odbiorcom zapewnić szybki, dobry oraz tani Internet. Będzie to Internet 

radiowy. 

 W dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy, który pytał, czy białą plamą jest teren 

całej naszej gminy, czy też poszczególne miejscowości, jaki wskaźnik przyłączy 

muszą uzyskać, jaki jest koszt inwestycji na terenie Gminy Narewka, jak szybki 

będzie dostęp do Internetu, w jakiej wysokości będzie miesięczny abonament za 

Internet w stosunku do abonamentu TP SA, w jakim stopniu projekt jest 

wspierany środkami unijnymi, czy w ramach projektu będzie realizowana 

budowa sieci dystrybucyjnej? 

2. Pan Marek Posmyk – przedstawiciel Profit Group odnosząc się do głosu Pana 

Wójta poinformował, iż mają podpisane dwie umowy na sygnał ze szkieletu 

sieci światłowodowej.  Tu nie ma takiej sieci, jest w Białymstoku i stamtąd będą 

ciągnąć radiolinie – pasma licencjonowane. Liczba mieszkańców w projekcie to 

1500 osób, lecz nie ma w nim wyszczególnienia na konkretne gminy. Podłączać 

będą wszystkie miejscowości, dotrą wszędzie. Ceny za dostęp do Internetu są 

regionalne, niższe niż ceny obowiązujące na rynku. Dofinansowanie projektów 
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jest różne. Jako firma realizują 25 projektów, planują 40. Na projekt, który 

obejmuje Gminę Narewka dofinansowanie będzie w granicach 2,5 mln zł. W 

swojej ofercie mają prędkość 2, 4, 6 megabajtów. Po wybudowaniu sieci będzie 

mogła być ona jeszcze większa /10 megabajtów/. Łączność ma być dobra 

zarówno w dzień jak i wieczorem. 

3. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy, radny ze wsi Narewka 

pytał, czy cena za Internet będzie taka sama w całym regionie i czy będzie w tej 

samej wysokości dla wszystkich abonentów? 

4. Pan Marek Posmyk – przedstawiciel Profit Group odpowiadając na pytanie 

Pana przewodniczącego Rady Gminy poinformował, iż cena za Internet dla 

abonentów z tego samego projektu będzie taka sama.  

5. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy pytał, czy możliwa będzie usługa hot spot 

i w jaki sposób będzie obsługiwany dostęp do internetu i w jakim czasie 

możliwe będzie uzyskanie usługi serwisowej oraz jak będzie rozwiązany 

problem własności gruntów pod masztami? Pytał, czy możliwa będzie na terenie 

naszej gminy łączność satelitarna? 

6. Pan Marek Posmyk – przedstawiciel Profit Group odpowiadając na pytania 

Pana Wójta poinformował, iż usługa hot spot będzie możliwa. Do obsługi 

internetu będą utworzone dwie 3-4 osobowe grupy ludzi. Usługa serwisowa 

będzie świadczona w możliwie najkrótszym czasie. W projekcie, który obejmuje 

Gminę Narewka maszty projektowane są na budynkach lub na gruncie, lecz nie 

będzie ich dużo. Załatwienie formalności związanych z ustawieniem masztu na 

budynku trwa ok. 1 miesiąca, na gruncie ok. 8 miesięcy. Grunta pod budowę 

masztów wykupują. Łączność satelitarna jest możliwa, od 10 lat realizowana w 

Polsce, ale jest bardzo droga, gdyż klient ponosi opłatę licencyjną w wysokości 

2,5 tys. zł rocznie. 
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Do punktu 5 - stan dróg /wojewódzkiej, powiatowych i gminnych/ na terenie 

gminy. 

 Informację nt. aktualnego stanu technicznego dróg powiatowych na 

terenie Gminy Narewka przedstawił Pan Andrzej Skiepko – Wicestarosta 

Hajnowski. 

 /informacja – zał. Nr 1 – w załączeniu/ 

Pan Andrzej Skiepko poinformował również, iż w poprzedniej kadencji, jako 

radny Rady Powiatu złożył 8 interpelacji odnośnie drogi wojewódzkiej Nr 687. 

Uważa, że w dalszym ciągu wspólnie z Panem Wójtem, radnymi należy 

prowadzić działania w celu przyśpieszenia przebudowy tej drogi. 

Zabierając głos Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy poinformował, iż jest 

szansa, że w maju droga wojewódzka Nr 687 będzie ujęta w budżecie 

województwa i wówczas będzie można przystąpić do opracowania projektu. 

Podziękował dla Starosty Hajnowskiego i Pana Andrzeja Skiepko za 

zaangażowanie się i działania w zakresie poprawy stanu nawierzchni drogi 

wojewódzkiej. Priorytetem w zakresie dróg na terenie naszej gminy jest droga 

wojewódzka i miejmy nadzieję, że jak zostanie opracowany projekt będą też 

środki na realizację tego zadania. 

Pan Wójt poinformował również o stanie dróg gminnych. Dróg gminnych jest 

67, 8 km, z tego 20 km asfaltowych, 6 km gruntowych, pozostałe to drogi 

żwirowe. Na mienie gminy zostało przyjętych od Starostwa Powiatowego 270 

ha dróg, które nie są drogami publicznymi i dobrze byłoby gdyby 

przekwalifikować je na użytek rolny, gdyż jeśli są drogami trzeba sobie naliczać 

podatek. W ostatnich latach zmodernizowano drogę Siemianówka – Babia Góra, 

drogę na Kruhlik, Stary Dwór, 6 ulic w Narewce, drogę do Janowa, Stoczka. W 

bieżącym roku realizowana będzie przebudowa ul. Łąkowej w Siemianówce /w 

ramach PPDL/. Zgłoszona została prośba do Starosty Hajnowskiego, żeby w 

następnych latach modernizować drogę Minkówka – Podlewkowie /projekt jest 

już opracowany/, opracować projekt na drogę Leśna – Olchówka, 
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zmodernizować odcinek drogi od Lewkowa Starego do mostu na rz. Narewka w 

kierunku Kapitańszczyzny. Prosił o większą interwencyjność policjantów i 

funkcjonariuszy Straży Granicznej na drogach, gdzie jest ograniczenie tonażu. 

Podkreślił, iż to dobrze, że roboty na drogach powiatowych na terenie naszej 

gminy będą realizowane w okresie lata. Poinformował, iż są opracowane 

projekty na modernizację kilku ulic w Narewce, trwają prace nad projektem na 

drogę Pręty – Pasieki i ul. Cichej w Siemianówce, gdzie niezbędne jest 

niezależne odwodnienie tej drogi. Są opracowane projekty na drogę Michnówka 

– Łuka, ulice w Masiewie, Krynicy i drogi te zostały zgłoszone do projektu 

Lasów Państwowych. 

 W dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka, który zwracając się do 

Pana Starosty stwierdził, iż po zimie na drodze powiatowej do Siemianówki 

uzupełnione większe ubytki, a pozostawiono mniejsze, które w tej chwili są już 

duże. Uważa, że przez takie działania marnowane są pieniądze. Wnosił o 

wycięcie zakrzaczenia przy drodze Mikłaszewo – Siemianówka i ustawienie 

znaku – kierunkowskazu w Narewce, żeby samochody ciężarowe do 

Siemianówki jechały drogą wojewódzką. Prosił o informację o terminie objazdu 

dróg powiatowych przez przedstawicieli Starostwa, gdyż chciałby w tym 

uczestniczyć. 

2. Pani Mirosława Trusiewicz – Sołtys sołectwa Mikłaszewo mówiła, iż szkoda, 

żeby samochody ciężarowe niszczyły drogę w Mikłaszewie, na której trzeba 

uzupełniać ubytki. Wnosiła o ustawienie znaku wjazdu na tą drogę samochodów 

ciężarowych. Prosiła o uzupełnienie ubytków na drodze powiatowej do 

Mikłaszewa. 

2. Pan Andrzej Skiepko – Wicestarosta Hajnowski odnosząc się do głosu Pani 

sołtys w sprawie ustawienia znaku zakazu wjazdu samochodów ciężarowych na 

drogę do Mikłaszewa poinformował, iż znak taki jest ustawiony, lecz nie jest 

respektowany przez wszystkich kierowców. 
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3. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy prosił o informowanie 

Posterunku Policji lub do Straży Granicznej, kiedy samochody ciężarowe będą 

jechały przez Mikłaszewo. 

4. Pan Jan Wojciechowski – sołtys sołectwa Leśna mówił, iż w ostatnią sobotę, 

w czasie, gdy w Leśnej byli funkcjonariusze straży granicznej samochody 

ciężarowe tą drogą nie jechały. Gdy funkcjonariusze odjechali samochody 

zaczęły jechać przez Leśną. 

5. Pan Sławomir Kulesza – radny ze wsi Siemianówka pytał, czy nie można 

było nie przejąć od Starosty dróg? Mówił, iż ciężkiego sprzętu jest coraz więcej 

i nie wszyscy kierowcy przestrzegają przepisów - znaków drogowych. Mówił o 

potrzebie wycinania przy drogach drzew i zakrzaczenia oraz usuwania z 

poboczy warstw ziemi, które utrudniają odpływ wody, przez co niszczy się 

droga. Prosił, żeby na etapie projektowania planować bardziej wytrzymałe 

drogi, szczególnie tam gdzie jest większe natężenie ruchu i jeżdżą ciężkie 

samochody. Pytał, czy przez Tarnopol jest wystarczająca droga, żeby skierować 

na nią samochody ciężarowe jadące do Siemianówki? Mówił, iż na drodze 

Leśna – Siemianówka jest podbudowa z bruku, a dobrze byłoby, gdyby i ta 

droga była bardziej wytrzymała. Wyraził nadzieję, że dojdzie do opracowania 

projektu i modernizacji drogi wojewódzkiej. 

6. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce pytał Pana Starostę, co z drogą 

Janowo – Białowieża? Proponował, żeby podczas objazdu dróg powiatowych 

komisji sprawdziła także stan drogi powiatowej w Skupowie. 

7. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka mówił, iż zgłosił 

wniosek o ustawienie lustra przy skrzyżowaniu ulic w Siemianówce. Został 

ustawiony znak stop, co nie rozwiązuje problemu, wobec czego ponowił swój 

wniosek o ustawienie lustra. Również na wniosek o ustawienie barierki 

ochronnej przy ul. Szkolnej w Siemianówce otrzymał odpowiedź, że taka 

barierka jest ustawiona. Wnosił o ustawienie barierki przy ulicy Szkolnej po 

przeciwnej stronie istniejącej. 
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8. Pan Andrzej Skiepko – Wicestarosta Hajnowski odnosząc się do głosów w 

dyskusji poinformował, iż ubytki w nawierzchni drogi do Siemianówki, były 

uzupełniane w takim okresie, w jakim nie powinno się tego robić. Chodziło o to 

żeby załatać największe dziury, żeby można było przejechać tą drogą. W dniu 

wczorajszym i dzisiejszym uzupełniane są ubytki na drogach powiatowych w 

sposób prawidłowy i na pewno dłużej będą trzymać, o ile nie będą po nich 

jeździć ciężarówki, 

- przy wszystkich drogach powiatowych zbierany będzie nadmiar gruntu z 

poboczy, żeby mogła odpływać woda, 

 - umowa z Lasami Państwowymi na zarządzanie drogą Janowo – Białowieża 

upływa w ciągu miesiąca, czy dalej starostwo będzie nią zarządzać nie wie. 

Zgodnie z umową starostwo miało nią zarządzać, stawiać znaki drogowe, 

natomiast w kosztach jej utrzymania partycypować Gmina Białowieża i 

Narewka, 

- jeśli jest ustawiony znak przy skrzyżowaniu ulic w Siemianówce lustro nie jest 

potrzebne. 

9. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosów w sprawie 

ustawienia lustra w Siemianówce poinformował, iż to komisja fachowców na 

miejscu oceniła, że przy skrzyżowaniu ulic w Siemianówce zostanie ustawiony 

znak „Stop” i że jest to najlepsze rozwiązanie problemu. 

Poinformował, iż drogi niepubliczne od Starostwa trzeba było przejąć 

10. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż lustra 

przy drogach nigdzie się nie sprawdzają, odchodzi się od tego. Wystarczające 

jest oznakowanie poziome i pionowe. Proponował, żeby przy wycinaniu 

przydrożnego zakrzaczenia wycinać je w całym pasie drogowym. 

11. Pan Andrzej Skiepko – Wicestarosta Hajnowski w nawiązaniu do głosu Pana 

przewodniczącego Rady Gminy odnośnie wycinania drzew w całym pasie drogi 

poinformował, iż w takim przypadku może być naliczona opłata za zajęcie pasa 

drogowego jak to było w przypadku drogi do Minkówki. 
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12. Pani Luba Januszkiewicz – radna ze wsi Mikłaszewo pytała, kiedy będzie 

regenerowany odcinek drogi Narewka – Leśna? 

13. Pan Andrzej Skiepko – Wicestarosta Hajnowski odpowiadając na pytanie 

Pani radnej stwierdził, iż na regenerację większych środków nie trzeba. Będą to 

robić, ważniejsze jest natomiast opracowanie projektów na przebudowę dróg i 

przebudowa dróg. Projekt budżetu powiatu na przyszły rok będzie 

opracowywany w październiku i co tylko będzie możliwe w zakresie dróg 

powiatowych na terenie gminy Narewka będzie w nim ujęte. 

14. Pan Paweł Kalinowski – radny ze wsi Nowe Masiewo mówił, iż przy drodze 

do Masiewa zakrzaczenie jest wycinane dopiero po wypadku drogowym. Są 

przy tej drodze drzewa suche i pochylone nad drogę, pytał, kto ma je wycinać? 

15. Pan Andrzej Skiepko – Wicestarosta Hajnowski odpowiadając na pytanie 

Pana radnego stwierdził, iż drzewa powinno wycinać Nadleśnictwo. 

 Rada Gminy przyjęła informację o stanie dróg /powiatowych i gminnych/ 

na terenie gminy. 

  

 Do punktu 6 - zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego instytucji 

kultury za 2010 r. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc udzielił głosu Panu 

Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu przedstawienia rocznego 

sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2010 r. 

Pan Wójt przedstawił roczne sprawozdanie finansowe Samorządowej Biblioteki 

Publicznej w Narewce i roczne sprawozdanie finansowe Gminnego Ośrodka 

Kultury za 2010 r.  

Do przedstawionych rocznych sprawozdań finansowych radni żadnych uwag nie 

zgłosili. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania instytucji kultury za 2010 rok. 
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W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O - wstrzymujących się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr V/32/11 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury 

za 2010 r. 

- stanowiącą zał. Nr 2 

 

 W zarządzonym głosowaniu nad projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania instytucji kultury za 2010 rok, w którym 

udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 15 głosami – za, O – przeciw,  

O - wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr V/33/11 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury 

za 2010 r. 

- stanowiącą zał. Nr 3 

 

Do punktu 7- zmiany w budżecie gminy na 2011 r. 

 Propozycję zmian w budżecie gminy na 2011 r. przedstawił Pan Mikołaj 

Pawilcz – Wójt Gminy. 

Do przedstawionej propozycji zmian w budżecie gminy na 2011 r. radni 

żadnych uwag nie zgłosili. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2011 r. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr V/34/11 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 r. 

- stanowiącą zał. Nr 4 
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Do punktu 8 - zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na 

lata 2011 – 2025. 

 Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy przedstawił, po udzieleniu mu głosu 

przez przewodniczącego obrad, propozycję zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Narewka na lata 2011 – 2025. 

 Do przedstawionej propozycji zmiany żadnych uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2011 – 2025. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr V/35/11 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 

2011 – 2025 

- stanowiącą zał. Nr 5 

 

Do punktu 9 - informacja o planowanych imprezach kulturalnych w 2011 r. na 

terenie gminy. 

 Informację o planowanych imprezach kulturalnych w 2011 roku na 

terenie gminy przedstawiła, po udzieleniu jej głosu przez Przewodniczącego 

Rady Gminy, Pani Anna Stulgis – p.o. Dyrektora GOK w Narewce. 

 /informacja – zał. Nr 6 – w załączeniu/  

W dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy, który przekazał informację, iż w ramach 

programu „Natura się o/d/płaca” jest planowany wyjazd studyjny do Zajek w 

powiecie monieckim. Prosił chętnych radnych i sołtysów o wpisywanie się na 

listę. O terminie wyjazdu zainteresowani zostaną powiadomieni. 

2. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka, który stwierdził, iż 

cieszy fakt, że został zrealizowany OTRiK na Starym Dworze. Jednak, jego 

zdaniem, dobrze byłoby, gdyby była tam zorganizowana duża impreza typu 
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„Lato z radiem”. Gwiazda na pewno przyciągnęłaby dużo ludzi. Szkoda, że 

inwestycja nie jest w 100 % wykorzystana. 

3. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosu przedmówcy 

poinformował, iż Studio Lato Radia Białystok jest to bardzo droga impreza. 

Trzeba na nią ok. 50 tys. zł. Odbywały się regaty na zbiorniku, gdyż były 

dofinansowane ze środków Unii Europejskiej. Udział gminy w kosztach był  

15 %. 

Wspólnie z 3 gminami lubelskimi i Gminą Białowieża staramy się pozyskać 

środki z Unii Europejskiej na realizację projektu „Białowieża, Frampol, 

Narewka, Potok Górny, Szczebrzeszyn – turystyczne i kulturalne oblicza Polski 

Wschodniej”. Za pozyskane środki można będzie organizować imprezy 

kulturalne. Można też ubiegać się ośrodki na organizację imprez kulturalnych w 

ramach Lokalnej Grupy Działania. Gwiazdę na imprezę można zaprosić, ale 

trzeba znaleźć na to środki. 

4. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy mówił, iż nasycenie 

imprezami kulturalnymi na terenie naszej gminy jest dość duże. Jego zdaniem 

lepsze będzie zorganizowanie, co drugi weekend w lipcu i sierpniu br. na 

Starym Dworze koncertów niż 1 dużej imprezy. 

5. Pani Anna Stulgis – p.o. Dyrektora GOK poinformowała, iż przy organizacji 

imprezy nie ponosi się tylko kosztu występu gwiazdy, ale też, w podobnej 

kwocie płaci się za rider techniczny. 

6. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka w nawiązaniu do 

głosów przedmówców wyraził wątpliwość w zasadność wydawania dużych 

środków na budowę amfiteatru, skoro nie ma tam imprez. 

  Rada Gminy jednomyślnie przyjęła informację o planowanych imprezach 

kulturalnych w 2011 roku na terenie gminy. 

 O godz. 12,20 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach, 

która trwała do godz. 12,40. 
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Do punktu 10 - powzięcie uchwał w sprawach: 

 Wszystkie projekty uchwał w tym punkcie porządku dziennego omawiał, 

wyjaśniał, uzasadniał i przedstawiał Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

Programu współpracy Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2011 r. 

 W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych /Pani 

Halina Wierzchowska nie wróciła na salę obrad po przerwie/ Rada Gminy 14 

głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr V/36/11 

w sprawie Programu współpracy Gminy Narewka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2011 r. 

- stanowiącą zał. Nr 7 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zespołu rekreacyjnego 

„Tarnopol nad Zbiornikiem Siemianówka. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych, Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr V/37/11 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zespołu rekreacyjnego „Tarnopol nad 

Zbiornikiem Siemianówka 

- stanowiącą zał. Nr 8  

 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego zespołu rekreacyjnego „ Łuka – Stary Dwór” nad zbiornikiem 

Siemianówka. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych, Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr V/38/11 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zespołu rekreacyjnego „ Łuka – Stary Dwór” 

nad zbiornikiem Siemianówka 

- stanowiącą zał. Nr 9 

 

 Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obrębu Masiewo Nowe. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych, Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr V/39/11 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obrębu Masiewo Nowe 

- stanowiącą zał. Nr 10 

 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia i przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych, Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr V/40/11 

w sprawie ustanowienia i przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury 

- stanowiącą zał. Nr 11 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania sportowcom 

nagród za wysokie wyniki sportowe. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych, Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr V/41/11 

w sprawie zasad i trybu przyznawania sportowcom nagród za wysokie wyniki 

sportowe 

- stanowiącą zał. Nr 12 

 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zawarcia porozumienia o współpracy w celu przygotowania i realizacji projektu 

w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej na lata 2007 – 

2013 Oś priorytetowa I Działanie 1.4.4 Tworzenie polityki rozwoju 

regionalnego, oznaczonego tytułem: „Białowieża, Frampol, Narewka, Potok 

Górny, Szczebrzeszyn – turystyczne i kulturalne oblicza Polski Wschodniej”. 

 W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych /radny 

P. Paweł Nieścieruk opuścił salę obrad przed głosowaniem projektu uchwały/ 

Rada Gminy 13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr V/42/11 

w sprawie zawarcia porozumienia o współpracy w celu przygotowania i 

realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski 

Wschodniej na lata 2007 – 2013 Oś priorytetowa I Działanie 1.4.4 Tworzenie 

polityki rozwoju regionalnego, oznaczonego tytułem: „Białowieża, Frampol, 

Narewka, Potok Górny, Szczebrzeszyn – turystyczne i kulturalne oblicza Polski 

Wschodniej” 

- stanowiącą zał. Nr 13 
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 Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych 

jako wkładu własnego na realizację zadania „Białowieża, Frampol, Narewka, 

Potok Górny, Szczebrzeszyn – turystyczne i kulturalne oblicza Polski 

Wschodniej”, zgłaszanego przez Gminę Szczebrzeszyn jako Lidera Projektu 

oraz Gminy Białowieża, Gminy Narewka, Gminy Potok Górny, Gminy Frampol 

jako Partnerów projektu, do współfinansowania w ramach Programu 

Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej 2007 – 2013 Oś priorytetowa I 

Działanie 1.4.4 Tworzenie polityki rozwoju regionalnego. 

 W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada 

Gminy 13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr V/43/11 

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego na 

realizację zadania „Białowieża, Frampol, Narewka, Potok Górny, Szczebrzeszyn 

– turystyczne i kulturalne oblicza Polski Wschodniej”, zgłaszanego przez Gminę 

Szczebrzeszyn jako Lidera Projektu oraz Gminy Białowieża, Gminy Narewka, 

Gminy Potok Górny, Gminy Frampol jako Partnerów projektu, do 

współfinansowania w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski 

Wschodniej 2007 – 2013 Oś priorytetowa I Działanie 1.4.4 Tworzenie polityki 

rozwoju regionalnego 

- stanowiącą zał. Nr 14 

 

 Po wyjaśnieniu przez Pana Wójta projektu uchwały w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości w dyskusji głos zabrali; 

1. Pani Alina Filinowicz – sołtys sołectwa Stare Masiewo, która w imieniu 

mieszkańców wnosiła o wydzielenie działki z mienia gminnego pod budowę 

kapliczki. 

2. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosu Pani sołtys 

poinformował, iż proponuje się przeznaczyć do sprzedaży w Starym Masiewie 2 
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działki tj. jedna przy świetlicy o powierzchni 0,34 ha i druga /kopalnia piasku/ o 

pow. 0,51 ha. Pierwsza została wyceniona na 98 tys. zł, druga na 118 tys. zł. Na 

potrzeby wsi można będzie wydzielić potrzebną powierzchnię z działki k.  

świetlicy /Nr 295/2/. 

3. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka pytał, czy są chętni na 

zakup tych gminnych nieruchomości w Starym Masiewie i czy w związku z 

przeznaczeniem cz. działki na potrzeby sołectwa będzie potrzebna kolejna 

uchwała Rady Gminy? 

4. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na pytania Pana radnego 

poinformował, iż chętnych na zakup nieruchomości w Starym Masiewie jeszcze 

nie ma. W prasie centralnej zamieszczone zostanie ogłoszenie o przeznaczeniu 

ich do sprzedaży. Druga uchwała nie będzie potrzebna. Wystarczająca będzie 

decyzja o podziale działki. 

5. Pan Paweł Kalinowski – radny ze wsi Nowe Masiewo proponował, żeby 

przed podziałem działki spotkać się z Radą Sołecką i wspólnie ustalić, która jej 

część zostanie przeznaczona dla wsi. 

6. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosu przedmowcy 

stwierdził, iż tak będzie. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr V/44/11 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

- stanowiącą zał. Nr 15 

 

 Po wyjaśnieniu przez Pana Wójta projektu uchwały w sprawie warunków 

udzielania zwolnień od podatku od nieruchomości, stanowiącą regionalną 

pomoc inwestycyjną w dyskusji głos zabrali: 
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1. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka, który mówił, iż w 

projekcie uchwały, który posiadają radni w § 7 jest zapis, że uchwała 

obowiązuje do dnia 31 grudnia 2014 r. oraz proponował, żeby minimalna 

wysokość poniesionych kosztów kwalifikujących się do objęcia pomocą 

warunkującą przyznanie zwolnienia dla innego przedsiębiorcy wynosiła 

3.000.000 zł, a nie tak jak jest w projekcie uchwały – 4.000.000 zł. 

2. Paweł Kalinowski – radny ze wsi Nowe Masiewo mówił, iż rozumie, że 

zwolnienie z podatku od nieruchomości w związku z utworzeniem miejsc pracy 

to za miejsca pracy utworzone dla mieszkańców naszej gminy. 

3. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosów przedmówców 

poinformował, iż w projekcie uchwały termin jej obowiązywania został 

zmieniony do 31 grudnia 2013 r., o czym była mowa na posiedzeniach 

wszystkich komisji Rady Gminy. Stwierdził, iż nie można wprowadzać 

ograniczeń w zatrudnieniu tylko do mieszkańców gminy.  

4. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy proponował 

pozostawić zapis o minimalnej wysokości poniesionych kosztów 

kwalifikujących się do objęcia pomocą warunkującą przyznanie zwolnienia dla 

innego przedsiębiorcy – 4.000.000 zł, gdyż dla większego przedsiębiorcy nie 

jest to zbyt duża kwota. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

warunków udzielania zwolnień od podatku od nieruchomości, stanowiącą 

regionalną pomoc inwestycyjną. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr V/45/11 

w sprawie warunków udzielania zwolnień od podatku od nieruchomości, 

stanowiącą regionalną pomoc inwestycyjną 

- stanowiącą zał. Nr 16 
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 Po wyjaśnieniu przez Pana Wójta projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej spółce wodnej w dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka pytał, które odcinki 

rowów melioracyjnych są w planach Gminnej Spółki Wodnej do odmulania w 

roku bieżącym? 

2. Pan Jan Drewnowski – Prezes GSW „Łozowe” odpowiadając na pytanie Pana 

radnego poinformował, iż Pan radny otrzyma informację na piśmie. 

3. Pan Paweł Kalinowski - radny ze wsi Nowe Masiewo prosił o przedłożenie 

Radzie Gminy planu działania GSW w bieżącym roku? 

4. Pan Jan Drewnowski – Prezes GSW „Łozowe” odpowiadając na pytanie Pana 

radnego poinformował, iż Pan radny otrzyma plan działania GSW na piśmie. 

5. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy mówił, iż problem w działalności GSW 

wynika z braku środków. Walne zgromadzenie spółki ustaliło stawkę od 

jednego ha w wysokości 25 % potrzebnej kwoty, a więc co można zrobić za taką 

kwotę. Ponadto nie wszyscy płacą należności, płaci co drugi rolnik. Ściągalność 

w tym zakresie jest mała. Spółka zamierza sprawę oddać do windykacji. Spółka 

jest niezależną jednostką, ma świadczyć usługi dla wszystkich. Tam gdzie nie 

ma spółki utrzymanie rowów i inne prace powinien wykonywać rolnik. Dzisiaj 

GSW traktuje się jako coś obcego, a została ona utworzona po to, żeby rolnik 

nie musiał sam wykonywać robót na obiektach łąkarskich. Jeśli nie ma środków 

to za co może wykonywać spółka prace. Jest szansa na pozyskanie środków 

unijnych na prace na zwartych obiektach. Mówił, iż wszyscy powinniśmy się 

czuć odpowiedzialni za to, żeby GSW funkcjonowała normalnie. Środki z 

dotacji zostaną przeznaczone na odmulanie rowów melioracyjnych. 

6. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż pomoc 

bardziej potrzebna jest rolnikom, a nie GSW. 

7. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka mówił, iż rolnicy chcą 

widzieć efekt działania spółki a ten, kto płaci chce wiedzieć, co zostało 
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zrobione. Radni starają się bronić GSW. Jest za udzieleniem dotacji spółce, ale 

chodzi o to, żeby mieć konkretne informacje i przekazywać je rolnikom. 

8. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy mówił, iż podczas wyborów władz GSW 

nikt nie chce być jej prezesem. W czasie ostatniego Walnego Zgromadzenia 

GSW nie doszło do wyboru nowego prezesa. 

9. Pan Jerzy Rowiński – radny ze wsi Lewkowo Stare uważa, ze radni powinni 

tłumaczyć rolnikom, że GSW to ich podmiot. 

10. Pan Sławomir Kulesza – Wiceprzewodniczący Rady Gminy, radny ze wsi 

Siemianówka pytał, jak można skierować wniosek do GSW, gdy ta nie 

organizuje zebrań sprawozdawczych, a takie powinny się odbywać. Jest za 

udzieleniem dotacji spółce, ale niech spółka organizuje zebrania wiejskie, na 

których byliby wybierani przedstawiciele. Takich zebrań nie było już dawno. 

Domaga się od zarządu GSW prawnych zebrań i prawnie wybranych delegatów 

i zarządu. Jego zdaniem w tej chwili w GSW są samozwańczy delegaci i 

samozwańczy zarząd spółki. 

11. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy mówił, iż praca w 

GSW „ Łozowe” nie przynosi chluby tylko oskarżenia ze strony rolników, z 

których połowa nie płaci składek, a ma wymagania. Jest za udzieleniem pomocy 

finansowej spółce wodnej. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

12 głosami – za, O – przeciw, 1 – wstrzymujący się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr V/46/11 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej 

- stanowiącą zał. Nr 17 

 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia linii kolejowej. 
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W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujący się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr V/47/11 

w sprawie nieodpłatnego przejęcia linii kolejowej 

- stanowiącą zał. Nr 18 

 

Do punktu 11 - sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między IV 

a V sesją Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc udzielił głosu 

Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu przedstawienia sprawozdanie z 

działalności Wójta Gminy w okresie między IV a V sesją Rady Gminy. 

 /sprawozdanie – zał. Nr 19 – w załączeniu/ 

Pan Wójt pogratulował sołtysom, którzy zostali wybrani do pełnienia tej funkcji 

po ostatniej sesji Rady Gminy. 

Poinformował, odpowiadając na pytanie Pana radnego Daniela Oniskiewicza, iż 

zostały wstrzymane prace w podkomisjach na temat obywatelskiego projektu 

ustawy o ochronie przyrody do chwili opracowania propozycji osłonowych dla 

gmin, na terenie których zostanie powiększony lub utworzony park narodowy. 

 Do przedstawionego sprawozdania radni żadnych uwag nie zgłosili i 

jednomyślnie je przyjęli. 

 

Do punktu 12- odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych udzielił Pan Mikołaj 

Pawilcz – Wójt Gminy. I tak:  

- wniosek o naprawę zdewastowanych dróg w Siemianówce tj. ul. Polnej i drogi 

na Wiącków zostanie przesłany do AIDY, 

- wszystkie gminne drogi wymagają naprawy i od dnia jutrzejszego będzie to 

robione, 
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- wysypisko śmieci w Siemianówce zostanie uporządkowane, ale nie może już 

ono funkcjonować, 

- był składany wniosek do Zarządu Wojewódzkiego Straży Pożarnej o środki na 

drzwi do remizy osp w Siemianówce, lecz środków nie otrzymano. Będą 

czynione starania o pozyskanie środków na ten cel, 

- fakt zniszczenia elewacji budynku świetlicy wiejskiej w Siemianówce został 

zgłoszony na Policję i jeśli znajdzie się sprawca powinien naprawić szkody, 

- czy garaż pływający może stać na zbiorniku wodnym w tej trudno jest 

powiedzieć, 

   / zabierając głos w sprawie garażu pływającego na Zbiorniku „Siemianówka” 

      Pan Leon Chlabicz – Kierownik Zbiornika stwierdził, iż taki garaż może 

      być ustawiony po spełnieniu wymagań w tym zakresie. Przy większej  

      fali  garaż nie powinien stać na wodzie/, 

- wniosek o naprawę pobocza drogi w Świnorojach zostanie przesłany do 

Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

- droga do pastwisk w Zabłotczyźnie zostanie naprawiona, lecz w terminie 

późniejszym, gdy można będzie tam wjechać. W tej chwili jest za mokro, 

- wniosek o naprawę drogi powiatowej przed Zabłotczyzną zostanie przesłany 

do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- pojemniki KP – 7 przy cmentarzu w Lewkowie zostaną opróżnione, 

- droga na Dąbrowę zostanie podsypana przez wykonawcę ul. Łąkowej w 

Siemianówce. Żwir z ul. Łąkowej zostanie też dowieziony na drogę na Stary 

Dwór i parking k. cmentarza w Siemianówce, 

- wniosek o uzupełnienie ubytków na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej z drogą 

do Tarnopola został już wcześniej przekazany do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- wniosek o wycięcie suchych drzew przy drodze do OLPP zostanie przekazany 

do Zarządu Dróg Powiatowych i Nadleśnictwa Browsk, 

- do Zarządu Dróg Powiatowych zostanie przekazany tez wniosek o 

uzupełnienie ubytków na drodze do OLPP, 
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- sprawdzi się na miejscu, czy modrzewie przy sklepie GS w Siemianówce rosną 

na działce GS. Jeśli tak to Gminna Spółdzielnia powinna wyrazić zgodę na ich 

wycięcie, 

- 2/3 powierzchni budynku mieszkalnego przy WOZ w Lewkowie należy do 

prywatnych właścicieli i to oni powinni partycypować w wykonaniu elewacji, 

- wniosek o zlikwidowanie wycieku wody na jezdnię w Lewkowie Starym raz 

jeszcze zostanie przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce, 

- wszystkie drogi gminne będą naprawiane stopniowo, 

- KP – 7 przy cmentarzu w Narewce zostanie opróżniony, 

- jeśli będzie zapotrzebowanie utworzony zostanie jeszcze jeden oddział Klubu 

Przedszkolaka. 

 Zabierając głos Pan Daniel Oniskiewicz mówił, iż jest potrzeba, żeby 

Klub Przedszkolaka był czynny w godzinach takich jak przedszkole i były do 

niego przyjmowane małe dzieci. 

Odnosząc się do głosu przedmówcy Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy 

stwierdził, iż w przedszkolu w ramach programu nauczania jest 5 godzin 

dziennie, pozostałe godziny funkcjonowania przedszkola są kosztem rodziców. 

Ponadto w przedszkolu trzeba zapewnić dzieciom leżakowanie i 3 posiłki 

dziennie. Na zebraniach wiejskich, a uczestniczył prawie we wszystkich,  

potrzeby utworzenia przedszkola nie zgłaszano. Być może zgłaszano to do Pani 

Dyrektor Zespołu Szkół. Jeżeli będzie zapotrzebowanie to utworzony zostanie 

jeszcze jeden oddział Klubu Przedszkolaka. 

 

Do punktu 13 - wolne wnioski. 

 W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy, który przedstawił – 

odczytał pismo Pana Daniela Oniskiewicza – radnego ze wsi Siemianówka w 

sprawie prowadzenia działalności przez radnych Rady Gminy Narewka. 

Apelował, aby nie powielać plotek i nie robić insynuacji, że ktoś popełnia 
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przestępstwo. Zorganizowane zostało szkolenie dla radnych, żeby mogli się 

dowiedzieć m.in. kiedy radny prowadzi działalność gospodarczą z 

wykorzystaniem mienia gminy. Jest Prezesem LZS Narewka, ale nie łamie 

ustawy o samorządzie gminnym, funkcję pełni legalnie i całkowicie 

nieodpłatnie. Odczytał wyjaśnienie Wojewody Podlaskiego w sprawie pełnienia 

tej funkcji. Podkreślił, iż wspólnie z Panem Mirosławem Krasnopolskim 

poświęcając swój wolny czas i często kosztem rodzin działają dla dobra dzieci i 

młodzieży. Pan Mirosław Krasnopolski nie może być administratorem „Orlika” 

i nim nie jest. Zdaniem Pana przewodniczącego rozpowszechnianie plotek jest 

wstydliwe, a na wątpliwości mogłaby być udzielona radnemu odpowiedź, gdyby 

tylko zapytał. Gminna Spółka Wodna też jest odrębnym podmiotem i nie 

podlega Panu Wójtowi, a więc pismo nie powinno być adresowane do Pana 

Wójta. Mówił, iż niepotrzebna jest też praktyka stosowana przez Pana Daniela 

Oniskiewicza w zakresie składania wniosków na piśmie po sesji Rady Gminy, 

na które uzyskał odpowiedź. 

2. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka wyjaśnił, iż pismo w 

sprawie działalności gospodarczej radnych napisał po otrzymaniu od kogoś 

pisma w tej sprawie. Pismo to odczytał. Mówił, iż nie była to jego ciekawość i 

uważa, że nie powinien być za to oczerniany. 

3. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż pismo 

Pana Oniskiewicza zarówno jemu jak i Panu Mirosławowi Krasnopolskiemu 

sprawiło przykrość, gdyż działają na rzecz społeczeństwa, poświęcając siebie, a 

zarzuca się, że łamią ustawę. Mówił, iż na mecze jeździ za własne środki i nie 

pobiera wynagrodzenia. Pan radny Oniskiewicz czekał aż 40 dni, żeby wystąpić 

z pismem w sprawie działalności gospodarczej radnych. 

4. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka stwierdził, iż temat 

będzie dalej „drążyć”. 

5. Pan Mirosław Krasnopolski – radny ze wsi Narewka stwierdził, iż w LZS 

Narewka działa społecznie, nie ma umowy cywilnoprawnej, a takie pisma nie 
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pomagają w pracy, a szkodzą. Uważa, że jest to szkalowanie. Dla LZS i dla 

młodzieży chcą jak najlepiej. Mówił, że pytania powinny być kierowane wprost, 

a radni powinni być bardziej zżyci, a nie kopać doły jeden pod drugim. 

Proponował, żeby inni radni też zajęli się pracą na rzecz społeczeństwa. Można 

np. być Prezesem GSW, a jeśli nie chcą pomagać to niech nie przeszkadzają. 

Stwierdził, iż nic nie będzie miał do tego, żeby Pan Oniskiewicz był Prezesem 

GSW, gdzie również można się wykazać pracą. 

6. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka stwierdził, iż to 

„paranormalne”, że radni nie mogą być w zarządzie osp, a w LZS i GSW mogą. 

7. Pan Mirosław Krasnopolski – radny ze wsi Narewka proponował, żeby każdy 

radny zajął się swoimi sprawami, a nie podkładał kłody innym. 

8. Pan Jerzy Rowiński – radny ze wsi Lewkowo Stare zwrócił się z apelem do 

radnych, aby szanować czas i radnych, a anonimy traktować tak jak na to 

zasługują. 

9. Pani Olimpia Saczko – sołtys sołectwa Guszczewina wnosiła o ścięcie topoli 

przy świetlicy wiejskiej w Guszczewinie, wycięcie zakrzaczenia przy drodze 

powiatowej tj. przy świetlicy wiejskiej, ustawienie znaku „Uwaga zwierzęta 

domowe” na odcinku od Guszczewiny do gminnego składowiska odpadów. 

Prosiła o uzupełnienie ubytków w nawierzchni drogi przy wjeździe do 

Guszczewiny i na drodze z Gruszek oraz naprawę przepustu za Romańczukiem.  

Wnosiła o wymianę baterii w świetlicy i naprawę komina. 

10. Pan Jan Wojciechowski – sołtys sołectwa Leśna wnosił o naprawę 

uszkodzonej studzienki kanalizacyjnej we wsi Leśna /przy posesji P. Waluka/. 

Zgłosił, iż dziki doszczętnie niszczą użytki zielone na terenie sołectwa. Wnosił o 

doprowadzenie zbuchtowanych łąk do poprzedniego stanu lub też wypłacanie 

rolnikom znacznie wyższych odszkodowań, za które można byłoby 

doprowadzić użytki zielone do odpowiedniego stanu. Zgłosił problem 

zdewastowanych dróg rolniczych przez wywożących drewno z lasu. 
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11. Pani Mirosława Trusiewicz – sołtys sołectwa Mikłaszewo wnosiła o 

naprawę oświetlenia w świetlicy wiejskiej, ustawienie tablicy ogłoszeń przy 

drodze na kolonię /do P. Siemieniaki/, wykopanie /odtworzenie/ rowu przy 

drodze powiatowej we wsi Mikłaszewo, przy świetlicy wiejskiej, gdyż brak 

rowu powoduje zatrzymywanie się tam wody. 

12. Pani Zenaida Łuksza – sołtys sołectwa Olchówka proponowała, żeby na 

weekendy ustawiać przy bramie wysypiska kontener na śmieci, gdyż ludzie 

pozostawiają śmieci przy bramie, a wiatr roznosi je po okolicy. Poinformowała, 

iż uzupełnienia wymagają ubytki w nawierzchni drogi w Olchówce, na zakręcie 

do Siemianówki. 

13. Pan Aleksy Wróblewski – sołtys sołectwa Planta wnosił o wycięcie 

zakrzaczenia i wyrównanie drogi Grodzisk – Planta, wyrównanie drogi od 

Janiela do Skiepków oraz podsypanie drogi k. Cechy w Plancie. 

14. Pani Olimpia Saczko – sołtys sołectwa Guszczewina pytała, co z eternitem 

zdjętym z rozebranej szopy przy świetlicy? 

15. Pani Alina Filinowicz – sołtys sołectwa prosiła o naprawę drogi do 

Zamosza, wycinkę zakrzaczenia przy drodze Olchówka – Łańczyno. 

Poinformowała, iż mimo odpowiedzi z Zarządu Dróg Powiatowych, że zostaną 

ustawione tablice z prawidłowymi nazwami miejscowości nie zostało to jeszcze 

zrobione. Pytała, kiedy będą budowane w Masiewie przydomowe oczyszczalnie 

ścieków? 

16. Pan Jan Ciełuszecki – sołtys sołectwa Lewkowo Nowe wnosił o ustawienie 

przystanku PKS „Łozowe”, gdyż istniejący tam oznakowany słupek został 

wyrwany i wyrzucony do rowu, przez co nie zatrzymują się autobusy i 

umieszczenie na przystankach PKS w Łozowym, Plancie, Grodzisku, Narewce 

rozkładów jazdy autobusów. Wnosił o ustawienie tablicy z nazwą miejscowości 

Planta, na granicy ze wsią Lewkowo Nowe, gdyż w tej chwili kilka posesji 

Planty znajduje się poza tablicą. Prosił o nową tablicę ogłoszeń do wsi 

Lewkowo Nowe i ustawienie dodatkowej tablicy przy sklepie w „Pacanowie”. 
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Zgłosił, iż zaśmiecany jest plac przy byłym punkcie skupu mleka w Lewkowie 

Nowym i ubikacja znajdująca się tam i wnosił o uprzątnięcie śmieci. 

17. Pani Elżbieta Opolska – sołtys sołectwa Narewka pytała, czy nie można 

byłoby przy modernizacji ul. Nadrzecznej i Wąskiej w Narewce przebudować 

również ulicę Wodociągową. Mówiła, iż uzupełnienia wymagają ubytki na ul. 

Mickiewicza i ul. Kolejowej. Wnosiła o zakup strojów /bluzek/ dla zespołu 

„Narewczanki”. Zgłosiła, iż bardzo często, gdy jest tylko duży wiatr, czy burza 

nie ma prądu w Narewce. Poinformowała, iż mieszkańcy Narewki bardzo 

dobrze przyjęli nowe tabliczki – kierunkowskazy z nazwami ulic. Wnosiła o 

wyrównanie placu przy punkcie skupu mleka w Narewce. 

18. Pan Eugeniusz Bondaruk – sołtys sołectwa Lewkowo Stare poinformował, iż 

jest otwarty garaż przy byłej szkole w Lewkowie Starym. Mówił, iż za wcześnie 

zapala się w tej chwili oświetlenie uliczne. 

19. Pan Krzysztof Kajdewicz – sołtys sołectwa Skupowo wnosił o podsypanie i 

wyrównanie drogi do świetlicy wiejskiej w Skupowie, drogi do leśniczówki i 

drogi na kol. do Podłaszczyków, gdzie trzeba też naprawić dwa przepusty. 

20. Pan Artur Szymaniuk – sołtys sołectwa Siemianówka, który przekazał 

prośbę Pana Boreczko o udrożnienie rowu przy Pasiekach, gdyż poprzez 

niedrożny rów na polach stoi woda. 

21. Pan Leszek Witkowski – sołtys sołectwa Tarnopol wnosił o podsypanie i 

wyrównanie dróg przy Zbiorniku Wodnym Siemianówka w tym na Starym 

Dworze i drogi Tarnopol – Stary Dwór. Stwierdził, iż może wskazać, które 

drogi i w których miejscach należy poprawić. Prosił o ustawienie kontenera na 

plastik. 

22. Pan Piotr Zubrycki – sołtys sołectwa Babia Góra pytał, co z remontem 

świetlicy w Babiej Górze? 

23. Pani Helena Rejent – sołtys sołectwa Eliaszuki wnosiła o odłowienie 2 

bezpańskich psów, z których 1 jest chory. 
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24. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka wnosił o naprawę 

drogi dojazdowej do stanicy WOPR na Starym Dworze. Poinformował, iż przy 

ul. Szkolnej w Siemianówce na odcinku od cerkwi do posesji P. Jaroszuka w 

rowach jest wyrzuconych dużo puszek po napojach. 

25. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce złożył obecnym życzenia 

świąteczne. 

26. Pan Jerzy Chodakowski – sołtys sołectwa Krynica wnosił o zamontowanie 2 

platform na gniazda bocianie. 

27. Pan Sławomir Kulesza – radny ze wsi Siemianówka prosił przedstawicieli 

GSW o poinformowanie, kto i kiedy w Siemianówce wybierał delegatów do 

Gminnej Spółki Wodnej i kiedy został sporządzony protokół z tego zebrania, 

skoro ono się odbyło. 

28. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy proponował, żeby 

gminne wysypisko było czynne w soboty i niedziele, gdzie można skierować 

pracowników zatrudnionych w ramach prac interwencyjnych, jeśli takie 

zatrudnienie będzie. 

29. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy, który odnosząc się do głosów w 

wolnych wnioskach poinformował: 

- jest zgoda Starostwa Powiatowego na wycięcie topoli w Guszczewinie. Będzie 

ogłoszony na to przetarg, 

- wniosek o wycięcie zakrzaczenia przydrożnego przy drodze powiatowej, przy 

świetlicy w Guszczewinie oraz wniosek o ustawienie znaku „Uwaga zwierzęta 

domowe” zostaną przesłane do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- ubytki w nawierzchni drogi przy wjeździe do Guszczewiny i na drodze z 

Gruszek zostaną uzupełnione, naprawiony też zostanie przepust drogowy, 

- wymieniona zostanie bateria i naprawiony komin w świetlicy wiejskiej w 

Guszczewinie, 

- wniosek o naprawę studzienki kanalizacyjnej w Leśnej zostanie przesłany do 

Zarządu Dróg Powiatowych, 
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- wniosek w sprawie naprawy użytków zielonych wsi Leśna, bądź wyższych 

odszkodowań za szkody zostanie przekazany do Nadleśnictwa Browsk w 

Gruszkach i Zarządu Koło Łowieckiego „Orzeł”, 

- sprawa naprawy dróg zdewastowanych przez firmy wywożące drewno z lasu 

zostanie przekazany do Nadleśnictwa Browsk, 

- nowe tablice ogłoszeniowe są w trakcie realizacji i będą ustawiane tam, gdzie 

są potrzebne, także w Mikłaszewie, 

- wniosek o odtworzenie rowu przy świetlicy w Mikłaszewie zostanie przesłany 

do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- w okresie letnim w roku ubiegłym wysypisko gminne było czynne przez 7 dni 

w tygodniu, prawdopodobnie będzie też tak i w tym roku, 

- w dniu dzisiejszym drogi powiatowe na terenie naszej gminy są naprawiane i 

być może już dzisiaj zostanie naprawiona droga w Olchówce, na zakręcie do 

Siemianówki, 

- droga Grodzisk – Planta zostanie wyrównana i wycinane tam będzie 

zakrzaczenie, 

- zostaną naprawione drogi do Skiepków i k. Cechy w Plancie, 

- eternit z rozbiórki szopy w Guszczewinie zostanie zabrany, 

- droga do Zamosza zostanie naprawiona, a zakrzaczenie wycięte, 

- wniosek o wycięcie zakrzaczenia przy drodze Olchówka – Łańczyno zostanie 

przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- tablice z prawidłowymi nazwami miejscowości Nowe Masiewo i Stare 

Masiewo będą ustawione przez Zarząd Dróg Powiatowych, 

- do jesieni nie będą jeszcze budowane przydomowe oczyszczalnie ścieków w 

Masiewie, będą zbierane dane do pozwolenia na budowę i wykonywane inne 

prace organizacyjne, 

- wniosek o ustawienie przystanku PKS „Łozowe” i wniosek o wywieszenie na 

przystankach PKS rozkładów jazdy zostanie przesłany do PKS Białystok, 
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- zostanie wymieniona tablica ogłoszeń w Lewkowie Nowym i ustawiona na 

„Pacanowie”, 

- wniosek o przestawienie tablicy z nazwą miejscowości Planta zostanie 

przesłany do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

- wniosek o uprzątniecie śmieci z placu przy byłym punkcie skupu mleka w 

Lewkowie Nowym zostanie przesłany do Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej 

w Hajnówce, 

- kiedy będzie realizowana modernizacja ul. Nadrzecznej i Wąskiej w Narewce 

w tej chwili nie wiadomo, w budżecie gminy na rok bieżący aktualnie nie ma na 

to zaplanowanych środków. Na dzień dzisiejszy nie jest jeszcze planowana 

przebudowa ul. Wodociągowej, 

- wniosek o uzupełnienie ubytków w nawierzchni ulicy Mickiewicza zostanie 

przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- o wyrównanie placu przy punkcie skupu mleka w Narewce wystąpimy do 

OSM w Hajnówce, 

- będą czynione próby, aby uzyskać dofinansowanie na zakup strojów dla 

„Narewczanek”, 

- część Narewki podłączona jest do sieci energetycznej w Lewkowie Starym, do 

której też jest podłączone Masiewo i jeśli na linię spadnie drzewo światła nie ma 

i w Narewce. Problem zostałby rozwiązany, gdyby na terenie Puszczy 

Białowieskiej kabel energetyczny był położony w ziemi, 

- w Narewce zostały oznakowane ulice, następnie zostanie to wykonane w 

Siemianówce i Nowej Łuce, 

- garaż przy byłej szkole w Lewkowie Starym w dniu jutrzejszym zostanie 

zamknięty,  

- od dnia dzisiejszego oświetlenie uliczne będzie się zapalać o godz. 20,30 i w 

czasie świąt świecić się do godz. 4,30, 
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- wszystkie drogi gminne kolejno będą naprawiane, także w Skupowie. Do 

naprawy drogi do Podłaszczyka potrzebna jest odpowiednia pogoda, droga musi 

podeschnąć, 

- sprzętem gminnym będą w pierwszej kolejności naprawiane drogi gminne, nie 

będzie odwadniane pole P. Boreczki, gdyż wjechanie tam sprzętem 

przyniosłoby więcej szkody niż pożytku, a ponadto gmina nie jest spółką 

wodną, żeby takie zadania realizować, 

- na Tarnopolu jest sporo dróg prywatnych i tych dróg gmina nie będzie 

naprawiać, gminne drogi zostaną naprawione, 

- kontener na plastik na Starym Dworze zostanie ustawiony, 

- właściciel gruntu, na którym stoi część świetlicy w Tarnopolu zażyczył sobie 

25 zł/m² gruntu. Jak tylko gmina będzie już właścicielem gruntu budynek 

świetlicy będzie remontowany, najpierw zostanie przekryty, 

- jest duży problem z bezpańskimi psami, ponieważ nie ma kto ich odławiać. 

Poprzednia umowa została rozwiązana, gdyż złapane psy były wypuszczane, 

- zostanie sprawdzone czyją własnością jest droga do stanicy WPR na Starym 

Dworze i kto ją powinien naprawiać, 

- będziemy czynić starania o pozyskanie – umieszczenie dwóch platform na 

słupach energetycznych w Krynicy na gniazda bocianie. 

 Wójt Gminy Pan Mikołaj Pawilcz i Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Mieczysław Gryc złożyli zebranych życzenia świąteczne. 

 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął o godz. 15,00 obrady V sesji Rady Gminy i podziękował zebranym za 

udział w sesji. 

 Na tym protokół zakończono. 

Do protokołu dołączono 19 załączników. 

Protokolant:                                                         Przewodniczący Rady Gminy 

N. Kiczkaluk                                                                Mieczysław Gryc 

 


